
Referat bestyrelsesmøde 
08-05-2024 

• Deltagere: Mette, Nadia, Anne Louise, Mille, Inger 
• Afbud: Mette O og Lone 

Punkt 1: Økonomi 
Klubben har modtaget en meget stor elregning fra kommunen, der går helt tilbage til 2021. Det er en 
hård og uventet regning at skulle bide igennem, men det er aftalt at vi kan få lov til at afbetale den i 
mindre bidder. Det har været en forglemmelse fra kommunen at udsende regningerne i tide. Fremover 
er det aftalt, at vi betaler vores forbrug aconto. Det vil sige at det er en ekstraudgift som klubben ikke 
har været vant til at betale før, hvilket desværre må betyde prisstigninger, så økonomien kan løbe 
rundt. Mere info udsendes snarest. 

VIGTIGT: Vi beder alle vores medlemmer og personale om at huske at slukke for alt strøm i HELE 
stalden, når I lukker og slukker. Mange glemmer desværre at slukke lyset oppe i helt gammel stald 
(hvor Malou og Noma står) samt i foderrummet. Det er meget dyrt og en unødvendig udgift for klubben. 

Husk at lyset ikke behøver at være tændt i dagtimerne. Så når du har sadlet op og er på vej ud at ride, 
så sluk lyset mens du er afsted.  

Punkt 2: Elevheste 
Starling: Er desværre sygemeldt. Hun har fået en ridse i hornhinden på det ene øje og får behandlinger 
under sygemeldingen. Dyrlægen tjekker op på hende den 22. maj. 

Steff: Har været on and off halt i en periode. Nu er han sygemeldt helt indtil august, hvorefter dyrlægen 
tjekker op på ham igen, og så ser vi på hans fremtidsmuligheder til den tid. Vi håber på gode nyheder.  

Fina: På grund af sygemeldingerne har vi nødt til at kigge efter nye heste, da både ridefysioterapien og 
elevskolen har mangel på heste. Vi har købt en lille sød islænder, Fina, som vi glæder os til at få i gang. 

Alfi: Michelle sender løbende opdateringer med Alfi. Det går rigtig godt med ham og han er snart klar til 
salg. 

Punkt 3: Ridefysioterapi 
Maria arbejder fortsat på at sælge hendes ydernummer til rette køber. Indtil da støtter og hjælper 
bestyrelsen så godt vi kan med opgaverne.  

Punkt 4: Ny halplan efter sommerferien 
Der arbejdes på en ny halplan og omrokering af elevholdene. Mere info meldes ud snarest. 



Punkt 5: Udendørsarealer 
Vi har desværre ikke mulighed for at låne en plæneklipper til græsarealerne i år. Der skal derfor 
indkøbes en ny plæneklipper til klubben. 


